
Den druhý (9. 7. 2023)

Z návštěvy obou OKFF jsem se vrátil trošku unaven. Bylo to dáno tím, že teplota dosahovala 
k třicítce. Dal jsem si u stánku polévku a doplnil tekutiny za pomocí dobře chlazeného Prazdroje. Sice 
cena odpovídala spíše karlovarskému Pupu (65Kč), ale proč si to nedat, když mi to udělá dobře. 
Nakonec jsem vypil 3 kousky a bylo mi fajn. Sledoval jsem malinko okolí. Přijíždělo plno lidí. 
Pravděpodobně jen tak, aby se pobavili a unikli panelákovému vedru. Bylo zajímavé sledovat, jak 
někdo přijede jen tak na motorce. Většinou má vše dobře rozmyšleno a jeho věci a vybavení jsou na 
vysoké úrovni. Vzpomínám, jak jsme na Pionýru jezdili taky. Ovšem byla jiná doba a v tom roce 1966 
jsem mohl s Pionýrem zaparkovat na Václaváku a dát si v Koruně jídlo. Nějak jsme nikam nespěchali, 
na silnicích moc aut nebylo. Snad jen ty hospody byly plnější než teď.

Moje stanoviště u Dobršína

Sleduji i pána od vedlejšího stanu, jak sofistikovaně zatlouká kolíky. Má na to speciální vrták a
pomocí bateriové vrtačky si vše řádně předvrtá. Zajímavé je i sledovat plno „trampských děvčat“. 
Holky mají bágly a chodí z míst A do míst B a zřejmě je jim dobře. Přemýšlím, proč chodí jen ta 
děvčata, která mají zřejmě nadváhu. Nenapadá mne žádný logický důvod, proč tomu tak je. (Chtějí 
zhubnout?). Kolem deváté hodiny se mi chce strašně spát. Volá však Roman a sděluje, že včera si 
s vedoucím tábora na Soumaráku ještě dával kořalku a dnes ráno v ranních hodinách ho odvezli. 
Zemřel ve spánku. Jo Karle, budeš nám chybět. Karel byl ročník 1962, tedy určitě ta smrt mohla ještě 
počkat. Ale nechme toho. Je to normální jev a nikdo z nás neví, kdy to přijde. Pokud je to 
bezbolestné, krátké, pak někdo říká – „krásná smrt“.  V místě, kde sedával Karel, se začal budovat 
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určitý pomníček.  Někdo mu uvařil kafe, někdo přidal cigarety, někdo mu koupil kořalku….. To, aby 
Karel i na své poslední cestě pochopil, že jsme ho všichni měli moc rádi.

Parte Karla Ženíška

Je děsné horko a tak na noc vymýšlím plán, že si lehnu jen tak a přikryju se svým novým 
spacím pytlem. Ten byl zakoupen speciálně pro horké noci. Váží jen pár dekagramů a má na sobě 
hrdě napsáno: „Extrém +15C“. Mám ještě jeden a ten na sobě má napsáno – extrém -5C. Ten jsem 
v zimě i testoval při -3C. Opravdu jsem neměl omrzliny, ale byla to hrůza. V deltě fáze mého spánku 
ještě mozek vymýšlí důvod, proč nelze v létě omrznout. Jasně, při +15C mi může být maximálně zima.
Původně jsem měl plán, že ještě večer natáhnu anténu na břízu, která je ode mne ve strategické 
poloze cca 30m. Bohužel všude ve směru k bříze je teď plno stanů. Nu což, sked nebude. Usínám za 
příjemného táborového šumu kytar a vřískajících dětí.

V hluboké noci se probouzím. Nevím kolik je stupňů, ale jsem pěkně zmrzlý. Veškeré věci na 
sebe mám v autě a nechci jeho otevíráním budit sousedy. Trápí mne i ty tři Prazdroje. Cesta na WC je 
tak asi 200m. Bohužel příroda je tak silná, že mi nedává možnost výběru. Naštěstí si ještě pamatuji, že
za autem je cesta a za cestou je taková křovina a sráz k Otavě. Za svitu hvězd nacházím krásné 
místečko. Bohužel proud Prazdroje ze mne vytékající, naráží na něco, co mi připadá, jako stan. Sakra 
co to je, tady přeci nikdo stan nemohl postavit? Pro jistotu udělám úkrok trošku více vlevo a jasně 
poznávám ten zvuk, který znám již od narození. Ano, tady je to v pořádku. Ovšem co bylo to první? 
Ráno se podívám. Oblečen jen do trenek, se pokouším najít ve spacáku „extrém +15C“, takovou 
polohu, abych nezmrzl. Nejde to. Naštěstí se pomalu rozedňuje a já mám stále ještě v kapse žeton na 
osprchování se v teplé vodě. Pán, co mi ho prodával, říkal, že teplé vody je zde dost a teče okamžitě 
v kteroukoliv hodinu. Klepu se. Je něco po půl páté. Nevadí, vstanu a půjdu se omýt v teplé vodě a 
pak se ustrojím a udělám si snídani. Lezu ze stanu a jdu se podívat na to místo, kde se mi v noci něco 
nezdálo. A sakra. Přesně v tom místě je natažena houpací síť a v ní nějaký odolný vodák. Opravdu 
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musel být velice odolný, protože ten první zásah proudu, musel dostat natvrdo. Byl pravděpodobně 
pod sedativy (kořalka, pivo…), protože se v noci neprobudil. Beru ručník a jdu se osprchovat a nabrat 
energii z teplé vody. No co následovalo, Vám musí být jasné. Po vhození žetonu teče jen ledová voda.
Je mi to však už jedno a tak i ta ledová mi připadá teplejší, než moje tělo. Naštěstí za cca minutku ta 
studená odešla a opravdu jsem si užíval tepla. Nádhera. Vracím se ke stanu a užívám si nádherné 
snídaně. Mám černou kávičku, polévku z pytlíku, chléb a rybičky v tomatě. Zkrátka božská snídaně. 
Sluníčko pomalu na mne kouká od Čepičné. Ptáci opět společně přebarvují mého Fordíka a mne je 
dobře. Usrkávám kávičku a sleduji, kolik kdo vypil těch piv včera v noci. Statisticky odhaduji, že 
některé ženy mají zásobárnu Prazdroje menší a tak vstávají dříve. Ještě přemýšlím, zda je při tom 
urychleném opouštění stanu mám zdravit, či ne. Jsem gentleman a tak jim popřeji krásné ráno. 
Skoro, žádná moc zdvořile neodpovídá a pádí těch 200m. Vypadá to, jako bych jim svým pozdravem 
způsoboval bolest.

Ovšem při návratu se již usmívají a zdraví sami HI. Jo holky, chce to jen trošku větší trénink. Je
mi fajn a sluníčko mne již rozehřívá naplno. Vzpomněl jsem si, že v autě mám i nějaký Birrel. Dávám si
ho a vůbec mi nevadí, že obsah alkoholu v něm, podle normy, musí být menší než 0,5 promile.

Plán je jasný. Pojedu na Sotu Přilba a pak do Horní Vltavice. Zde je podle mapy kemp. Chci ho 
prozkoumat a tak plánuji, že tam přespím alespoň jednu noc. Projíždím kolem Annína a vzpomínám 
na dobu, kdy jsme zde s Janou přespávali. No už je to dávno. Na parkovišti pod Přilbou je plno aut. 
Beru sebou jen malou polní a stoupám k vrcholu. Mám Přilbu strašně rád, a ačkoliv jsem už sbírání 
bodů ze sot oželel, toto si nemohu dát ujít. Na vrcholu kromě lesníků nikdo není. Beru sebou jen dipól
na 14MHz. Nemá smysl dávat výzvu a tak jen volám. Dělám cca 6 spojení, když přichází nějaká 
skupinka. Paní vůdkyně je strašně ukecaná a tak musím podat zevrubné osvětlení mojí činnosti. Mám 
pocit, že je to i zajímá. Určitě více, než když to samé vysvětluji nějakým adolescentům s mobilem 
v ruce. Vysílání ukončuji, balím a jdu k autu. Pomalu přejíždím do Horní Vltavice a po silničce se 
dostávám až do kempu. Určitě to tam není špatné. Ovšem stánek s občerstvením je uzavřen a uvnitř 
je plno chatek s dětmi. Podvědomě cítím, že by zde bylo méně legrace, jak na Soumaráku. Otáčím se 
a jedu na Lenoru. Na Soumarák přijíždím někdy kolem 4. Hodiny.

Roman mne upozorňoval, že Vláďa OK1TPG dnes odjíždí a tak VIP místo u borovice může být mé. 
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Stavím stan a jdu se podívat ke Kotvě. Sleduji, jak se změnily ceny. Bohužel stále zde čepují to 
příšerné pivo „Protivín“. Dávám si jedenáctku a zřetelně cítím malinovku. Asi špatně vymyli sklenici. 
Bohužel se však dozvídám, že jedenáctka Protivín má nádech opravdu od malin. Fuj a hrůza. No když 
pivovar vlastní Japonci, jak toto může dopadnout.

Zkouším ještě desítku. Ta je bez přísad a dá se v tom horku pít. Objevuje se i Vláďa a Roman. Jdeme 
na levý břeh. Tam mají Prazdroj a lepší výběr jídel. Můj oblíbený řízek již nestojí s hranolkama a 
Helmansem 150 Kč, jako vloni, ale 160 Kč bez Helmansu. No co se dá dělat.
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Roman se chlubí novým opékacím setem. Má to jednoduše a přitom geniálně vymyšleno. Vše home 
made. Natahuji anténu a vybaluji malou polní pro sked s bráchou. Spojení se celkem bez problému 
daří. Bohužel conds jsou tak hrozné, že Kája OK1JRU očividně nic nebere.
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Roman je úžasný kuchař a tak na přivítanou dostávám kotletu. Mňam. Pijeme vínko a 
povídáme si o všem, co se přihodilo za dobu jednoho roku, co jsme se neviděli. Ozývá se i Franta 
OK1FH a sděluje, že zítra přijede vlakem. Bude nás víc, fajn. Jdu spát a pro jistotu si vyndávám spacák 
extrém -5C. Jsem dokonce rozhodnut, že na příští sezónu zainventuji do spodního prádla a koupím si 
nějaké merino triko. Je to sice drahé, ale fantastické.
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